
Бошко Томић 

Изразио незадовољство одговором/обавјештењем Управе БиХ за заштиту здравља биља 

на питање постављено на 39. сједници Представничког дома, одржаној 18. 12. 2012. 

године, те је поновио сљедеће питање: „У посљедње вријеме имамо прилику да чујемо 

путем средстава јавног информисања да се на тржишту Босне и Херцеговине и земљама 

региона налази кукуруз контаминиран отровним афлатоксином, који је опасан за 

људску и животињску употребу. Слични налази стижу и из института за безбједност 

хране из земаља региона, па ме интересује: 

1) Колико су Савјет министара БиХ и Агенција за безбједност хране БиХ упознати 

са присуством контаминираног кукуруза на тржишту БиХ и да ли се врше 

ванредна испитивања о постојању контаминираног кукуруза, с обзиром да је 

овогодишња суша погодовала развоју овог веома опасног токсина? 

2) Да ли Савјет министара БиХ, односно Агенција за безбједност хране БиХ има 

механизам дјеловања ако дође до позитивних налаза на одређене количине 

житарица заражених афлатоксином?“ 
 


